
      

Motie kwaliteitsniveau NUL terug naar kwaliteitsniveau BASIS

De raad van de gemeente Roermond in vergadering bijeen op 6 juli 2023,

Gezien de Kadernota 2024 en de beantwoording van overige vragen over zwerfaval: 220714 
beantwoording vragen D66 beeldkwaliteit zwerfafval.pdf

Overwegende dat: 
1. Roermond een stad is waar inwoners zich thuis kunnen voelen in onze wijken en kernen, die 
schoon, groen, heel en veilig zijn. 
2. De gemeenteraad in 2019, vanuit een taakstelling, heeft besloten om de beeldkwaliteit naar 
beneden bij te stellen. Er is destijds besloten het kwaliteitsniveau bij te stellen van 
kwaliteitsniveau BASIS naar kwaliteitsniveau NUL.
3. Lopende afspraken met Groen en Doen eventueel aangepast kunnen worden of bij een 
volgende aanbesteding nieuwe afspraken gemaakt kunnen worden.
4. De budgettaire ruimte van de gemeente Roermond de komende jaren wellicht wel toelaat 
om dit onderhoudsniveau weer omhoog bij te stellen.

Roept het college op: 
1. Om variant BASIS uit te werken waarin zowel de inhoudelijke als financiële kaders worden 
voorgelegd en die variant op te nemen in het raadsvoorstel dat in september 2023 met de 
gemeenteraad besproken wordt. 
2. Om te onderzoeken of er mogelijkheden zijn om dit binnen de grenzen van de al d.m.v. een 
aanbesteding gegunde opdracht aan Groen en Doen te verhogen. Mocht dat laatste niet 
kunnen dan te onderzoeken of er voor een volgende aanbesteding een hoger niveau gekozen 
kan worden.

En gaat over tot de orde van de dag.

Aldus besloten in de vergadering van de raad op 6 juli 2023. 
De griffier,       De voorzitter 

Ingediend door: 
Michael Kalthoff en Laura Tegels (D66), Jan-Nick van der Broek (CDA), Jos Tobben (DS) 


